






DIRECTOR’S ZOOM OFFICE
HOURS RESUME - THURSDAY

AT 09:30AM






















AISN NEWSLETTER 29
WEDNESDAY, APRIL 26TH



UPCOMING DATES TO REMEMBER






THURSDAY, APRIL 27TH  5:30PM
TALENT SHOW

STUDENT ARRIVAL: 5:15 P.M.
END TIME: 6:30 P.M.



FRIDAY, APRIL 28TH 9:40AM
 SCHOOL MONTHLY ASSEMBLY 



MONDAY, MAY 1

LABOR DAY HOLIDAY - NO SCHOOL



WEEK OF MAY 8TH
SCHOOLWIDE MAP TESTING



FRIDAY, MAY 19

INTERNATIONAL DAY














WANTED: CANDIDATES FOR SCHOOL BOARD MEMBER ELECTIONS! AISN is looking to fill two
vacancies on its school board for one US citizen member (American seat) and one Association member of
any nationality (Open Seat) for a two-year term to run from June 2023 to June 2025. If you are interested in
serving on AISN’s Board of Directors, send your resume to keep on file, a short bio to share with voters,
declare if you are running for the American or Open Seat, and draft a letter of interest to be shared with
voters to AISN Interim Director MaryAnn Przekurat at director@aisnmauritania.com by April 28th.
Candidates and board nominees will be shared with the community in the May 3 AISN newsletter. Voters
may provide a written proxy to another voter ahead of the May 17th in person election. Voting will be
conducted through paper ballots at the Wednesday, May 17th General board meeting and ballots will be
counted on this day as well.

Dear AISN Community,

As I write this today, my thoughts are with my colleagues at the
international school in Khartoum.  

While academics are at the forefront of AISN's education, there
are many more components that we focus on, to help prepare our
students to become responsible global citizens. Our philosophy at
AISN includes:

• Inspiring a love of learning
• Developing critical thinkers
• Respecting diversity
• Fostering intellectual curiosity
• Creating and ensuring a sense of belonging

It is through this well-rounded educational philosophy that we
hope that our students can carry forth with international
thoughtfulness as they grow into the future leaders of our global
community.

Let's remember to keep ourselves close as a community.

Ms. MaryAnn
Director@aisnmauritania.com



Participants had the chance to rehearse on yesterday and today.
There will be one last rehearsal scheduled onThursday morning.
 Parents are invited to attend this fun filled evening to enjoy
great talents and delicious food and drinks. Your presence is
highly appreciated!

AISN'S ANNUAL TALENT SHOW:

AISN is planning to host its annual Talent Show on Thursday, April
27th, 2023 from 5:30 - 6:30 p.m on the AISN Campus. Students need
be back at school by 5:15 p.m to be ready to be on stage at 5:30 p.m. 



 

INTERNATIONAL DAY 2023: Is scheduled for Friday, May 19th on
the AISN campus. This is a great opportunity for AISN students,
teachers, parents and community to represent their countries and
cultures by dressing traditionally, displaying their home country's arts
and crafts and taking part of the flag parade. Each classroom will focus
their presentations on various multicultural and international activities
to share with the community. The event will be wrapped up with a tasty
buffet from all around the world. More information will be shared in the
upcoming days.

AISN's MONTHLY ASSEMBLY: This month's assembly is scheduled on
Friday, April 28th at 9:40 a.m. It will be hosted by grades 2-3 who
entertain us with a presentation related to Earth Day. April babies will
be celebrated and as per usual, we will deliciously wrap up the morning
with a cake. All parents are welcome to join. 

MATH PROBLEM OF THE WEEK



This week we had participation from Kyle, Alex W, Mansaad, Lina,
Amal, and Norah. This week's winners were Alex for his great job
on solving the "Baking Cakes" problem and Amal who consistently
participates in the Problem of the Week contest.

A  f a r m e r  h a d  1 9 8
s h e e p  b u t  w h e n  h e

r o u n d e d  t h e m  u p ,  h e
h a d  2 0 0 !

W h y  w a s  t h e  m a t h
b o o k  c r y i n g ?

" B e c a u s e  i t  h a d  s o
m a n y  p r o b l e m s . "



AISN CELEBRATES EARTH DAY
AISN students and teachers took the time to celebrate Earth Day last week.
Different aducational activities were focused on, to emphasize the
importance of protecting the earth for our generation and generations to
come. From cleaning up the embassy parking lot, to classroom presentations,
drawings and so much more. Check out the pictures below for the various
educational activities.

PRE-K CLEANING THE EMBASSY
PARKING LOT

K-1 COLORING SHEETS AFTER WATCHING AN
EDUCATIONAL VIDEO ON EARTH DAY

For Earth Day celebration, grades  2-3 students focused on  researching different strategies that would
help   take care of our planet earth. After research, they walked around the class and shared their

knowledge with their classmates. It was fun and interesting.

PHYSICAL EDUCATION WITH K-1: Students were developing their
cooperative skills of decision making, conflict resolution, and group work. 
 They were focused on creativity, initiation and experiment. Students
understood that there are no right answers, so they were encouraged to
brainstorm and test possible solutions. 
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HEBDOMADAIRE D'AISN 29
MERCREDI  26 AVRIL



DATES À RETENIR






JEUDI 27 AVRIL 17H30
SPECTACLE DE TALENTS



ARRIVEE DES ELEVES: 17:15






VENDREDI 28 AVRIL 9H40
 ASSEMBLÉE MENSUELLE DE L'ÉCOLE 



LUNDI 1ER MAI

FÊTE DU TRAVAIL - PAS D'ÉCOLE














RECHERCHE DE CANDIDATS POUR LES ÉLECTIONS DES MEMBRES DU CONSEIL D'ETABLISSEMENT
DE L'ÉCOLE ! AISN cherche à pourvoir deux postes vacants au sein de son conseil d'établissement scolaire pour un
membre citoyen américain (siège américain) et un membre de l'association de toute nationalité (siège ouvert) pour un
mandat de deux ans allant de juin 2023 à juin 2025. Si vous souhaitez siéger au conseil d'administration d'AISN,
envoyez votre CV à conserver, une courte biographie à partager avec les électeurs, déclarez si vous vous présentez
pour le siège américain ou ouvert, et rédigez une lettre d'intérêt à partager avec les électeurs à la directrice intérimaire
d'AISN, MaryAnn Przekurat, à l'adresse director@aisnmauritania.com avant le 28 avril. Les candidats et les membres
du conseil d'établissement seront communiqués à la communauté dans le bulletin d'information d'AISN du 3 mai. Les
électeurs peuvent donner une procuration écrite à un autre électeur avant l'élection en personne du 17 mai. Le vote se
fera au moyen de bulletins de vote papier lors de la réunion du conseil d'établissement du mercredi 17 mai et les
bulletins seront comptés ce jour-là également.

Chère communauté d'AISN,

Au moment où j'écris ces lignes, mes pensées vont à mes collègues
de l'école internationale de Khartoum.  

Bien que les études soient au premier plan de l'éducation d'AISN, il y
a beaucoup d'autres éléments sur lesquels nous nous concentrons
pour aider à préparer nos élèves à devenir des citoyens du monde
responsables. La philosophie d'AISN est la suivante

- Inspirer l'amour de l'apprentissage
- Développer l'esprit critique
- Respecter la diversité
- Encourager la curiosité intellectuelle
- Créer et garantir un sentiment d'appartenance

C'est grâce à cette philosophie éducative bien équilibrée que nous
espérons que nos élèves pourront faire preuve d'une réflexion
internationale au fur et à mesure qu'ils deviendront les futurs
dirigeants de notre communauté mondiale.

N'oublions pas de rester proches les uns des autres en tant que
communauté.

Mme MaryAnn
Director@aisnmauritania.com



LE SPECTACLE DE TALENTS ANNUEL D'AISN :

AISN prévoit d'organiser son spectacle annuel de talents le jeudi 27
avril 2023 de 17h30 à 18h30 sur le campus d'AISN. Les élèves doivent
être de retour à l'école à 17h15 pour être prêts à monter sur scène à
17h30. 

Les participants ont eu l'occasion de répéter hier et aujourd'hui. Une
dernière répétition est prévue jeudi matin.
Les parents sont invités à assister à cette soirée divertissante pour
apprécier les grands talents et les délicieux plats et boissons. Votre
présence est très appréciée !



 

JOURNÉE INTERNATIONALE 2023 : Elle est prévue pour le vendredi
19 mai sur le campus d'AISN. C'est une excellente occasion pour les
élèves, les enseignants, les parents et la communauté d'AISN de
représenter leur pays et leur culture en s'habillant de manière
traditionnelle, en exposant les objets d'art et d'artisanat de leur pays
d'origine et en participant au défilé des drapeaux. Chaque classe
concentrera ses présentations sur diverses activités multiculturelles et
internationales à partager avec la communauté. L'événement se terminera
par un buffet savoureux provenant des quatre coins du monde. De plus
amples informations seront communiquées dans les jours à venir.

ASSEMBLÉE MENSUELLE DE L'AISN : L'assemblée de ce mois-ci
aura lieu le vendredi 28 avril à 9 h 40. Elle sera animée par les élèves
des 2e et 3e années qui nous présenteront un exposé sur la Journée de la
Terre. Les bébés d'avril seront célébrés et, comme d'habitude, nous
terminerons délicieusement la matinée avec un gâteau. Tous les parents
sont les bienvenus.

PROBLÈME MATHÉMATIQUE DE LA SEMAINE



Cette semaine, Kyle, Alex W, Mansaad, Lina, Amal et Norah ont
participé au concours. Les gagnants de cette semaine sont Alex, qui a
résolu avec brio le problème de la cuisson des gâteaux, et Amal, qui
participe régulièrement au concours du problème de la semaine.

A  f a r m e r  h a d  1 9 8
s h e e p  b u t  w h e n  h e

r o u n d e d  t h e m  u p ,  h e
h a d  2 0 0 !

W h y  w a s  t h e  m a t h
b o o k  c r y i n g ?

" B e c a u s e  i t  h a d  s o
m a n y  p r o b l e m s . "



AISN CÉLÈBRE LA JOURNÉE DE LA TERRE
Les élèves et les enseignants d'AISN ont pris le temps de célébrer la Journée de
la Terre la semaine dernière. Différentes activités éducatives ont été organisées
pour souligner l'importance de la protection de la Terre pour notre génération et
les générations à venir. Le nettoyage du parking de l'ambassade, les présentations
en classe, les dessins et bien d'autres choses encore. Consultez les photos ci-
dessous pour découvrir les différentes activités éducatives.

LA MATERNELLE NETTOIE LE
PARKING DE L'AMBASSADE

FEUILLES DE COLORIAGE K-1 APRÈS AVOIR REGARDÉ
UNE VIDÉO ÉDUCATIVE SUR LA JOURNÉE DE LA TERRE

À l'occasion de la Journée de la Terre, les élèves des 2e et 3e années se sont concentrés sur la recherche de
différentes stratégies permettant de prendre soin de notre planète Terre. Après leurs recherches, ils se
sont promenés dans la classe et ont partagé leurs connaissances avec leurs camarades. C'était amusant et

intéressant.
ÉDUCATION PHYSIQUE AVEC K-1 : Les élèves ont développé leurs
compétences coopératives en matière de prise de décision, de résolution des
conflits et de travail en groupe.  Ils se sont concentrés sur la créativité,
l'initiation et l'expérimentation. Les élèves ont compris qu'il n'y a pas de bonnes
réponses et ont donc été encouragés à réfléchir et à tester des solutions
possibles.


